
第十二届国际潮青联谊年会 付款流程机制 

 

为确保报名及付款流程顺畅，请按照以下步骤完成支付： 

 

1. 报名信息填写 

• 访问第十二届国际潮青联谊年会官方报名系统。 

• 填写个人资料，包括姓名、联系方式、身份证/护照信息等。 

• 选择入住日期与房型，确认相关住宿安排。 

• 核对所有信息无误后，提交报名申请。 

 

2. 付款方式 

• 报名成功后，系统将引导至第三方支付平台 Fiuu 进行付款。 

• 付款方式支持信用卡、借记卡及其他电子支付方式（具体支持方式以 Fiuu 平

台为准）。 

• 确保支付金额正确，完成支付操作。 

 

3. 付款确认与资金处理 

• 付款成功后，款项将汇入大华银行（UOB ） 指定账户。 

• 组委会将在 3 个工作日内核实支付状态，并通过邮件或短信发送报名确认通

知。 

 

4. 注意事项 

• 请确保填写的个人信息准确无误，以免影响付款及后续确认流程。 

• 若支付过程中遇到问题，可联系大会秘书处。 

• 付款成功后，请妥善保存交易记录，以备核对。 

 

如有任何疑问，请随时与大会组委会联系。 

 

 



The 12th International Teochew Youth Convention 
Payment Process Mechanism 

To ensure a smooth registration and payment process, please follow the steps below: 

1. Registration Information Submission 

• Visit the official registration system for the 12th International Teochew Youth 
Convention. 

• Fill in your personal details, including your name, contact information, 
ID/passport details, etc. 

• Select your check-in date and room type, to confirm your accommodation 
arrangements. 

• Carefully verify all information before submitting your registration application. 

2. Payment Methods 

• After registering successfully, the system will redirect you to the Fiuu third-party 
payment platform to complete the payment. 

• Payment methods include credit cards, debit cards, and other electronic 
payment options, subject to Fiuu's platform policies. 

• Ensure that the payment amount is correct before completing the transaction. 

3. Payment Confirmation & Processing 

• Once the payment is successfully processed, the funds will be transferred to the 
designated United Overseas Bank (Malaysia) Bhd (UOB) account. 

• The organizing committee will verify the payment status within three working 
days and notify you via email or SMS to confirm your payment. 

4. Important Notes 

• Please ensure that all submitted personal information is accurate to avoid any 
issues during payment processing or confirmation. 

• If you encounter any issues during the payment process, please contact the 
event secretariat. 

• Once the payment is completed, please keep a record of the transaction for 
verification purposes. 

For any inquiries, please contact the organizing committee. 

 


